

## PROTOKOLL

2021-11-08

**Möte IF Vikens ungdomssektion**

Plats: Vikenborg

Tid: 18.00

Närvarande: Magnus Wallin (MW) P10 sammankallande  
Philip Palmaer (PP) P/F13/14  
Sarah Johansson (SJ) P10  
Magnus Sahlin (MS) P08  
Rudi Martinsen (RM) P07 / Målvaktsskolan mfl.  
Maria Lindberg Engberg (ML) F08

Gäst Anna Ödman (AÖ) P12

Anmält förhinder

Delges: De närvarande i sektionen

1. Mötets öppnande**MW** inleder mötet med att hälsa alla välkomna.2. Val av sekreterare**MS** utses till sekreterare för mötet.3. Dagordningen fastställs.4. Föregående protokoll godkännes.5. Budget

**MW** har prata med Kjell H och det ska bli en "totalbudget" för US 2022. **ML** jobbar med budgeten och uppskattar ett litet överskott 2022 i bästa fall. Detta om vi bortser från donationen som brukar komma, som i så fall ökar överskottet. Svårt att budgetera när vi inte vet vilka inkomster vi får räkna in i vår budget och vilka som går direkt in i föreningen.

Exempel på möjliga intäkter:

- LOK-stöd: 70 % träningsnärvaro ger ca 102 000 kr för 2022.

- Deltagaravgifter: 400 kr 5-5 tom 7-7. Beslutas.500 kr 9-9 och 11-11. Beslutas.

Ska faktureras, men varje ledare delar ut den.

- Föreningsbidrag

- SISU-bidrag
- Craft-peng
- Vikendagen
- Klassfotbollen
- Donation

Summa inkomst: ca 397 000 kr.

Exempel på utgifter

- Hall och planhyror
- Domaravgifter
- Serieavgifter
- Licensavgifter 11-11
- Milersättning ledare
- Avslutning och priser
- Dispenser
- Ledaravslutning
- Övergångsavgifter
- Läger
- Material
- Aktivitetspeng

Summa utgifter: ca 347 000 kr

#### 6. Aktivitetspeng

Diskussion om en specifik summa per lag eller om det ska finnas en pott som det delas ut från. Riktlinjer för aktivitetspeng kanske behövs i så fall för 2022? Frågan tas upp igen på nästa möte.

#### 7. Vikendagen

Ska **US** anordna Vikendagen 2022? **US** beslutar att genomföra Vikendagen 2022. Lotter med dragning på Vikendagen? En möjlighet att få i pengar till sektionen. Mer planering längre fram.

#### 8. Tider bollhallen

**MS** redogör för läget med tiderna. Seniorlagens önskemål har presenterats och det ser ut att gå att få ihop ett schema. De flesta lagen börjar i januari. Några krockar i december. **MS** skickar ut mer info per mejl.

#### 9. Laginventering

Alla lag inventerade. Stort intresse för utbildning.

P07: Tveksamt om det blir samarbete med IFK Åmål. Fortsätter träna tillsammans med P08 för tillfället.

P06: 3 Vikenkillar, 12 IFK-killar.

F06/07: Senior plockar en del spelare ibland.

Hockey-lagen börjar träna tidigt, vilket påverkar våra lag i slutet, men även ibland i början på säsongen. Flera lag är drabbade. Frågan diskuteras vidare inför nästa säsong.

9. Matchkläder och material

Diskussion om vad som behövs tas med i budgeten för 2022. De behövs ev. kompletteras matchställ till de yngre lagen, samt målvaktshandskar, koner, käppar etc .

10. Utbildning

Diskussion om internutbildning inom spelformerna och om hur detta kan genomföras på ett bra sätt. **RM**: Ev. två C-utbildningar behövs med tanke på intresset från ledarna. Vi börjar med en i februari. Några vill gå B, i så fall blir detta i DFF:s regi. Domarutbildning planeras till våren.

11. Övriga frågor

- Väskor. **ML**: Har varit i kontakt med Pokalhuset om väskor. Julklappstips att lägga ut på US-sidan. Administreras via Pokalhuset.
- Bingolotter. Styrelsen har delat ut Bingolotter i november trots att vi förra året flaggade för att vi tidigt på säsongen vill veta vad vi ska sälja under året. Det är svårt att sälja något när säsongen är slut.
- Fonden. **PP** har inte fått någon återkoppling från styrelsen.

12. Nästa möte beslutas äga rum kl. 18.30 tis. 7 dec.

13. Mötets avslutande

Mötet avslutas.

Vid protokollet

justeras

Magnus Sahlin  
sekreterare

Magnus Wallin  
sammankallande